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      Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného dne 20. listopadu 2014 

Přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. PhDr. Silva Macková, 
doc. MgA. Marek Hlavica, Ph.D., MgA. Ondřej Vodička, Mgr. Lenka Schubertová, 

Omluvena: doc. MgA. Blanka Chládková. 
 
I. Chod fakulty: 

! tajemník fakulty referoval o účasti na konferenci ELIA v Glasgow (12. – 15/11), kde 
reprezentoval fakultu společně s proděkankou Chládkovou; 

! děkan konstatoval, že komise, která bude posuzovat projekty FRVUČ pro rok 2015 
bude pracovat ve složení doc. Srba, doc. Chládková, doc. Hlavica, MgA. Vodička a 
prof. Plešák; 

! tajemník fakulty informoval o plánovaném odchodu MgA. Matúše Labance z pozice 
referenta ZO; nastalá situace by měla být vyřešena do konce roku 2014; 

! KD schválilo žádost MgA. K. Kostřicové o udělení mimořádných stipendií ve výši 
500,- Kč/student pro deset studentů z II. roč. ateliéru Divadlo a výchova jako 
kompenzaci cestovních nákladů na divadelní festival Ost-ra-var 2014 (26. – 30/11); 
celkem bude vyplaceno 5.000,- Kč; 

! KD odsouhlasilo žádost prof. Gogoly o udělení mimořádných stipendií ve výši 500,- 
Kč/student jako kompenzaci cestovních nákladů na přehlídku rozhlasové tvorby Prix 
Bohemia Radio (24. – 27/11). Celkem bude vyplaceno 2.000,- Kč: 

" Jana Mrázová (I. roč. bak., RTDS); 
" Dorota Kvapilová (I. roč. bak., RTDS); 
" Veronika Pospíšilová (III. roč. bak., RTDS); 
" Nikol Jančíková (III. roč., bak., RTDS); 

! KD schválilo žádost dr. Petry Vodičkové o podporu výjezdu 6 studentek ADM na 
Setkání manažerů; každé studentce bude vyplacena částka ve výši 500,- Kč; 

! KD schválilo žádost prof. Kovalčuka o udělení mimořádného stipendia ve výši 
2.000,- Kč pro BcA. Bc. Terezu Říhovou (I. roč. nav. mag., R) jíž vznikají cestovní 
náklady v souvislosti s dojížděním na představení Moje výchova k herectví; 

! KD neodsouhlasilo návrh J. Kolářové, BA na vyplacení mimořádných stipendií 
studentům, kteří se aktivně zapojili do realizace Noci divadel (uskutečnila se 
v sobotu 15/11); bylo konstatováno, že participace na této akci (a to jak v Martě, tak 
v DnO) je součástí výuky a nejedná se tedy o mimořádnou aktivitu nad rámec 
běžných povinností; 

! KD podrobně diskutovalo pravidla pro udělování stipendií úspěšným studentům a 
řešilo variantní možnosti; děkan pověřil proděkanku Mackovou tvorbou příslušné 
směrnice do pondělí 24/11 2014, aby tento materiál mohl být vedoucím ateliérů 
představen na RKD 1/12. 
 

II. Studijní oddělení: 
! KD schválilo žádost Ondřeje Bábora (IV. roč. mag., MH) o ISP z vážných 

zdravotních důvodů. 
 
 
 

zapsala: Mgr. Lenka Schubertová            verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


